

**شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. (ملاحه) تفصح عن بياناتها المالية لفترة الستة أشهر
المنتهية في 30 يونيو 2025**

أفصحت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق (ملاحه) عن بياناتها المالية لفترة الستة أشهر
المنتهية في 2025/06/30 ، حيث بلغ صافي الربح 672 مليون ريال قطري مقابل صافي
ربح قدره 628 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.59 يال قطري لفترة الستة أشهر المنتهية في 2025/06/30
مقابل عائد على السهم قدره 0.55 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

QATAR NAVIGATION Q.P.S.C. (MILAHA) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE SIX MONTHS ENDED 30th JUNE 2025

QATAR NAVIGATION Q.P.S.C. (Milaha) disclosed its financial statements for the six-month period ended 30.06.2025. The statements show that the net profit is QAR 672 million compared to a net profit of QAR 628 million for the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QAR 0.59 for the six-month period ended 30.06.2025 compared to EPS of QAR 0.55 for the same period of the previous year.